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Abstract (en)
[origin: DE3609934A1] A drilling tool is proposed which is provided with an interchangeable conveying helix and an axial supporting device for the
conveying helix. In order to obtain cost-effective, simply designed, yet at the same time reliable, axial support of the conveying helix (14), an elastic
sleeve (15) is held against axial slipping in a recessed groove (19) in the drill shank (11) by a supporting ring (17). <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Bohrwerkzeug vorgeschlagen, das mit einer austauschbaren Förderwendel und einer axialen Stützvorrichtung der Förderwendel
versehen ist. Um eine kostengün stige und einfach aufgebaute jedoch gleichzeitig sichere axiale Abstützung der Förderwendel (14) zu erzielen, wird
eine elastische Hülse (15) in einer Einstichnut (19) im Bohrerschaft (11) gegen axiales Verrutschen durch einen Stützring (17) gehalten.
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